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内容概要

《体育专业英语》内容体系丰富多彩，从专业的覆盖面上看，内容包括体育教育、运动训练、社会体
育、运动人体科学和民族传统体育等5个本科专业；从具体内容上看，包括重要的体育组织机构、国
际综合性体育竞赛、体育运动项目、体育科技、实用体育词汇表和附录等6个方面的介绍。
因此，通过体育专业英语的教学，不但可以提高学生体育专业通识英语知识面，以达到较宽知识面的
体育英语水平，还可以极大地丰富学生的体育专业知识面，强化其对体育专业大类通识知识的掌握，
为进一步实现“宽口径、厚基础、高素质、强能力、广适应”的复合型体育专门人才的培养目标奠定
基础。
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前言Ⅰ  体育组织机构  1.国际奥林匹克委员会  2.国际残疾人奥林匹克委员会  3.国际体育科学与体育教
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职务名称附录4：国际奥委会、国际单项体育组织名称及缩写附录5：世界各国和地区名称及缩写参考
文献
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章节摘录

　　Federation International Sport Universities （FISU）　　7. 1 Background Text　　Federation
International du Sport Universitaire　　Federation Internationale du Sport Universitaire （International
University Sports Federation, FISU ） was founded in 1949. FISUs main responsibility is the supervision of both
Summer and Winter Universiades as well as the World University Championships. FISU is composed of a General
Assembly which represents the members （144 National University Sports Federations） . It is FISUs main
,governing body. It elects the Executive Committee for a period of four years, which takes all the necessary
decisions for the smooth running of FISU. Ten permanent commissions advise the Executive ComGeorge E.
Killian mittee in their specialised areas and so to simplify its duties. FISU is funded through sub- scription,
organizing and entry fees, television incomes, and marketing activities.　　The Universiade is an international
sporting and cultural festival which is staged every two years in a different city and which is second importance only
to the Olympic Games. The Universiades consists of the Summer Universiade and the Winter Universiade. The
other important sport event of FISU is the World University Championships.　　The current president is George
E. Killian, American, elected in November 1999.
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